





乳制品检测

近10年来,全球乳制品以每年1%-2%的速度缓慢增长,而中国乳制品行业则发展迅速。但2008年爆发的"三鹿奶粉"事件将乳制品的食品安全问题推上了风口浪尖,并由此波及到整条乳制品产业链。为了保证消费者的安全,各个国家和地区相继修订乳制品相关法律法规,进一步加强对于乳制品质量安全的管理与监控。及时准确地跟进国际乳品市场对于乳制品监管的动态,针对企业特点加强技术革新与质量控制,才能更好的占领市场,获得消费者信赖。

我们的服务

欧陆科技集团是全球领先的实验室分析集团,作为食品安全检测领域的专家,我们拥有先进的技术与设备,能够针对中国、美国、欧洲等国际标准提供专业的检测与咨询服务。

现针对乳制品开展的常见检测项目包括但不限于:

检测类别	适用基质	检测项目
污染物	乳、乳制品、婴儿食品	二噁英、矿物油、双酚A、多环芳烃、重金属、硝酸盐、 亚硝酸盐、三聚氰胺、兽药残留
理化指标	乳、乳制品、婴儿食品	水分、灰分、蛋白质、脂肪、碳水化合物
微生物	乳、乳制品、婴儿食品	细菌总数、大肠菌群、金黄色葡萄球菌、沙门氏菌、阪崎肠杆菌
微量元素	乳、乳制品、婴儿食品	钾、铜、镁、铁、锌、锰、钙、磷、钠
维生素	乳、乳制品、婴儿食品	维生素A、C、D、E、K1、B1、B2、B3、B6、B12
氨基酸	乳、乳制品、婴儿食品	18种氨基酸
脂肪酸	乳、乳制品、婴儿食品	DHA、α-亚麻酸、亚油酸、EPA

没有找到您需要的检测项目? 立即联系我们, 了解更多服务信息。













DAIRY TESTING

In the last 10 years, the dairy production in global has grown slowly at a rate of 1%-2% annually, while the dairy industry in China has developed rapidly. However, in 2008, the incident of "Sanlu Milk Powder" happened, which pushed the food safety problem of dairy products to the cusp and affected the whole dairy industry chain. In order to ensure the safety of consumers, various countries and regions have successively revised relevant laws and regulations on dairy products and further strengthened the management and monitoring of the quality and safety of dairy product. Timely and accurately following up the supervision dynamic of dairy products in the international dairy market and further strengthening the technological innovation and quality control according to enterprise features are better ways to capture the market and gain the trust of consumers.

Our Services

Eurofins Scientific Group is a world-leading laboratory analysis group. As an expert in food safety testing, we have advanced technology and equipment to provide professional testing and consulting services for China, the United States, Europe and other international standards.

Testing portfolio includes but not only:

Categories	Apply on	Testing items
Contaminants	Milk, dairy products, baby foods	Dioxins, mineral oil, bisphenol A, polycyclic aromatic hydrocarbons, heavy metals, nitrates, nitrites, melamine, veterinary drugs
Physicochemical indexes	Milk, dairy products, baby foods	Moisture, ash, protein, fat, carbohydrates
Microbiology	Milk, dairy products, baby foods	Total bacteria count, coliform, staphylococcus aureus, salmonella, enterobacter sakazakii
Trace elements	Milk, dairy products, baby foods	Potassium, copper, magnesium, iron, zinc, manganese, calcium, phosphorus, sodium
Vitamins	Milk, dairy products, baby foods	Vitamin A, C, D, E, K1, B1, B2, B3, B6, B12
Amino acid	Milk, dairy products, baby foods	18 kinds of amino acid
Fatty acid	Milk, dairy products, baby foods	DHA, α-linolenic acid, linoleic acid, EPA

Don't see what you are looking for? Contact us now and learn more about our services.





